

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນກິດຈະການ-ອອກແບບໂຄສະນາ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoICT-MCD-21	08.12.2017	ກົມວັດທະນະທຳມະຫາຊົນ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	R - ສິນລະປະ, ການບັນເທີງ ແລະ ຝັກຜ່ອນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເຈົ້າຂອງກິດຈະກຳການ ກ່ຽວກັບ ປ້າຍ ຕ້ອງຮັບຜິດຊອບຕໍ່ປ້າຍທີ່ວິສາຫະກິດຂອງຕົນ ອອກແບບ, ຜະລິດ ແລະ ຕິດຕັ້ງ ດັ່ງນັ້ນ ຕ້ອງມີການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ເກັບກຳສະຖິຕິຂອງວິສາຫະກິດ ທີ່ດໍາເນີນກິດຈະກຳປ້າຍດັ່ງກ່າວ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນ ຫຼື ນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ມີຈຸດປະສົງໃນການດໍາເນີນກິດຈະກຳ ກ່ຽວກັບການອອກແບບ, ການຜະລິດ ແລະ ການຕິດຕັ້ງປ້າຍ ຊຶ່ງແມ່ນ ຜະລິດຕະພັນທີ່ສ້າງຂຶ້ນ ເພື່ອເຜີຍແຜ່ຄຸນຄ່າຂອງພູມປັນຍາ, ຈົນຕະນາການດ້ວຍຕົວໜັງສື, ຮູບພາບ, ຮູບແຕ້ມ ແລະ ແສງສີ ເພື່ອບົ່ງບອກສະຖານທີ່, ເພື່ອສຶກສາອົບຮົມ, ສະໜອງຂໍ້ມູນຂ່າວສານ ກ່ຽວກັບຜະລິດຕະພັນສິນຄ້າ, ການບໍລິການ ແລະ ອື່ນໆ ເພື່ອໃຫ້ສັງຄົມໄດ້ຮັບຮູ້.
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ບໍ່ມີ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ການອອກໃບອະນຸຍາດ ກ່ຽວກັບ ກິດຈະກຳປ້າຍ ແມ່ນ ສິດ ແລະ ໜ້າທີ່ຂອງ ຜະແນກຖະແຫຼງຂ່າວ, ວັດທະນະທຳ ແລະ ທ່ອງທ່ຽວ ແຂວງ, ນະຄອນຫຼວງ ຫຼື ຫ້ອງການຖະແຫຼງຂ່າວ, ວັດທະນະທຳ ແລະ ທ່ອງທ່ຽວ ເທດສະບານ, ເມືອງ ພາບໃນຂອບເຂດເມືອງ, ເທດສະບານ ຫຼື ແຂວງ, ນະຄອນຫຼວງນັ້ນ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	3	ນິຕິກຳກ່ຽວຂ້ອງ ບໍ່ໄດ້ລະບຸໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາໄວ້ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະເວລາການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນ 3 ວັນລັດຖະການ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	ຜູ້ຮ້ອງຂໍ ຕ້ອງມີສະຖານທີ່, ພາຫະນະ, ອຸປະກອນເຕັກນິກ, ທຶນ ທີ່ຮັບປະກັນການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານຂອງຕົນໄດ້; ແລະ ຕ້ອງມີບຸກຄະລາກອນທີ່ມີຄຸນສົມບັດ, ຄວາມຮູ້ຄວາມສາມາດດ້ານວຽກງານປ້າຍ	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ຈະປະຕິເສດ ໃນກໍລະນີທີ່ຜູ້ສະໜັບສະໜູນບໍ່ສາມາດຕອບສະໜອງເງື່ອນໄຂ ຫຼື ຂໍ້ກຳນົດ ທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ ພາຍໃຕ້ກົດໝາຍ	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	12
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	ຍື່ນຄໍາຮ້ອງຂໍຕໍ່, ບົດລາຍງານການດຳເນີນທຸລະກິດໃນປີທີ່ຜ່ານມາ ແລະ ສຳເນົາໃບອະນຸຍາດເກົ່າ.

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	500000.00	0.00	0.00	500000.00
ຄ່າເຫັນ	ອີງຕາມ ລັດຖະບັນຍັດ ເລກທີ 003/ປທ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍຸ				
ແມ່ນແລ້ວ	500000.00	0.00	0.00	500000.00
ຄໍາເຫັນ	ອີງຕາມ ລັດຖະບັນຍັດ ເລກທີ 003/ປທ			

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ດໍາລັດວ່າດ້ວຍປ້າຍ	36/ລບ	29.01.2016	ໝວດທີ 3 ການດໍາເນີນກິດຈະການກ່ຽວກັບປ້າຍ ມາດຕາ 15 ເຖິງ ມາດຕາ 17

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບຢັ້ງຢືນການມອບເລກປະຈຳຕົວຜູ້ເສີຍອາກອນ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈໍາກັດ
ແຜນວາດທີ່ຕັ້ງຂອງວິສາຫະກິດ
ບົດວິພາກເສດຖະກິດເຕັກນິກ
ໃບສະເໜີ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2017	0	1
2016	4	0